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INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: Środków na utrzymanie obiektów zrealizowanych w ramach PBO. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Jedną z zasad Poznańskiego Budżetu Obywatelskiego jest to, że Miasto zobowiązane 

jest do zapewnienia środków na utrzymanie zwycięskich projektów w kolejnych latach.  

Zgodnie z zasadami, środki te powinny być ujęte w budżetach wydziałów lub jednostek 

utrzymujących dane projekty. Tym samym, zgodnie z regulaminem PBO wnioskodawca 

projektu podaje we wniosku szacunkową, roczną kwotę związaną z utrzymaniem projektu.  

  

 W związku z powyższym proszę o informację, czy Miasto Poznań posiada 

zabezpieczone środki finansowe na utrzymanie zrealizowanego w tym roku obiektu 

„Sportowe Żegrze”? Czy środki finansowe będą zabezpieczane także w kolejnych latach 

zgodnie z zasadami PBO? Jeżeli tak to w jakiej wysokości? 

 

 

 

             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


